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Vragen van het lid Dezentjé
Hamming-Bluemink (VVD) aan de
minister voor Jeugd en Gezin over de
opvang van slachtoffers van seksueel
geweld. (Ingezonden 20 november
2009)

1
Kent u de tv-uitzending over de
opvang van slachtoffers van seksueel
geweld?1

2
Is het waar dat de wachtlijsten bij
kinderpsychiaters in dergelijke
gevallen kunnen verhinderen dat
kinderen snel adequate zorg krijgen
na dergelijke traumatische
gebeurtenissen? Zo ja, wat bent u
bereid hieraan te doen?

3
Is het waar dat de huisarts de regierol
in de regio onvoldoende uitvoert? Zo
ja, wat bent u bereid hieraan te doen,
gezien het belang dat u in het
begrotingsdebat hechtte aan een
adequate regierol vanuit de eerste
lijn?

4
Hoe ziet u de rol van de politie in
dergelijke gevallen?

5
Herkent u het beeld dat er in het
geval in Zwijndrecht inderdaad door
de politie onvoldoende informatie is
verstrekt om de ouders en kinderen
naar Slachtofferhulp te geleiden? Zo

ja, kan dit in andere regio’s ook
voorkomen?

6
Is er inmiddels voor gezorgd dat de
kinderen die misbruikt zijn door de
15-jarige jongen wel hulp, dan wel via
een kinderpsychiater dan wel via
Slachtofferhulp, hebben ontvangen?

7
Zijn de ouders inmiddels wel bekend
bij Slachtofferhulp?

Toelichting:
Deze vragen dienen ter aanvulling op
eerdere vragen ter zake van de leden
Van Toorenburg en Schermers
(beiden CDA), ingezonden
19 november 2009 (vraagnummer
2009Z22089)

1 EénVandaag, 17 november 2009.
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